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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Lesz-e grafikon a GKM honlapján?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Dr. Kóka János Gazdasági és Közlekedési Miniszterhez . A kérdésre a választ
írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A kormány bár nemcsak lehetősége, hanem kötelessége is lenne, mégsem csökkenti július 01-
el a földgáz végfelhasználói árát a közüzemben . Folyamatosan az importárakra hivatkoznak .
Ugyanakkor a nyilvánosság elől elzárják a valódi adatokat, az emberek nem tudhatják meg
pontosan az átlagos importár mértékét. Ezen a helyzeten az sem segít, ha a GKM honlapján, a
megtévesztés szándékával eltérő léptékben grafikonon megjelenítik 2004-től az importárat és
a végfelhasználói árat .

Tisztelettel kérem miniszter urat, hogy 1998-tól kezdődően éves átlagban a földgáz
importárának alakulásáról tájékoztatni szíveskedjen .

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2007 . június 05 .

Országgyűiés Hi~la

Ironiányszám : K
M

3Z~ 3

Érkezett: 2007 JúN 0 S.

Tisztelettel :

BáIla György
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Írásbeli kérdés


	page 1

